



Date: 4th October 2023

التاريخ: 4 أكتوبر 2023

Circular No. (04) of 2023 **Participation in** **Cityscape Bahrain 2023**

تعميم رقم (04) لسنة 2023 **المشاركة بمعرض سيتي سكيب** **البحرين 2023**

The Council for Regulating the Practice of Engineering Professions wishes to announce that the Real Estate Regulatory Authority (RERA) is pleased to announce that it is hosting Cityscape Bahrain under the patronage of HRH Prince Salman bin Hamad Al Khalifa the Crown Prince and Prime Minister from 14 November 2023 to 16 November 2023 at the new Exhibition World Bahrain.

In view of your Prominent role, we encourage your entity to take an active part in the event.

For enquiries, please contact **Saba Emmanuel** directly via email Saba.Emmanuel@informa.com Or call on +971 (0) 55 803 6011.

يود مجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية الإفادة بأن مؤسسة التنظيم العقاري في مملكة البحرين تعلن عن استضافة معرض سيتي سكيب البحرين تحت رعاية صاحب السمو الملكي الأمير سلمان بن حمد آل خليفة ولي العهد رئيس مجلس الوزراء في الفترة من 14 نوفمبر 2023 إلى 16 نوفمبر 2023 وذلك في مركز البحرين العالمي للمعارض.

ونظرًا للدور الأساسي الذي يشكله المهندسون والمكاتب الهندسية، فإننا نشجع مؤسستكم ونحثكم على المشاركة.

يمكنكم المشاركة من خلال التواصل مع السيدة صبا إيمانويل عبر البريد الإلكتروني:

Saba.Emmanuel@informa.com

أو عبر الهاتف على الرقم:

+971 (0) 55 803 6011.

الدكتور عبد الله يوسف طالب
Doctor Abdulla Yousef Taleb

نسخة إلى:

- جميع المكاتب الهندسية.
- شركات المقاولات.
- الموقع الإلكتروني للمجلس.